
Protokół Nr XXXI/21
z XXXI Sesji Rady Miasta Sejny

z dnia 30 sierpnia 2021 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 30 sierpnia 2021 r. o godz. 1130

Obrady sesji zakończyły się w dniu 30 sierpnia 2021 r. o godz. 1340

Obrady odbyły się w sali widowiskowej w Ośrodku Kultury w Sejnach.

W  obradach  wzięło  udział  15  radnych,  zgodnie  z  załączoną  listą
obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska 
2. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
3. Radny Stanisław Bulwin
4. Radny Paweł Dzienisiewicz
5. Radna Małgorzata Klucznik
6. Radna Anna Krutul
7. Radny Piotr Maksimowicz
8. Radny Józef Masianis
9. Radny Bogusław Sojko
10. Radna Jolanta Piktel - Dabulis
11. Radny Janusz Zabłocki
12. Radny Marek Zubrzyński
13. Radny Marian Auron
14. Radny Tomasz Korzeniecki
15. Radny Arkadiusz Sulżyński

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1 Pan Arkadiusz Adam Nowalski        - Burmistrz Miasta Sejny,
2 Pani Aneta Kimszal                    - Sekretarz Miasta Sejny,
3 Pani Urszula Ćwiklicz                    - Radca Prawny
4 Pan Marek Sznejder        - Inspektor
5 Pani Ilona Okoń                                     - Kierownik MOPS
6 Pani Anna Kalinowska                         - Inspektor ds. komunalnych
7 Pani  Justyna  Nieszczerzewska       -  Referent  ds.  gospodarki

nieruchomościami  

Do pkt. 1.



Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –
otworzyła obrady XXXI Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące
słowa: 

„Otwieram XXXI Sesję Rady Miasta Sejny”.

Z uwagi na problemy techniczne Sesja nie będzie transmitowana a
będzie tylko nagrywana poprzez kamerę.

Przywitała  Radnych  oraz  zaproszonych  gości,  stwierdziła
prawomocność obrad.

Do pkt 2.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –
przystąpiła  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym jest  przyjęcie  porządku
obrad. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie (15 głosów za)
przyjęła porządek obrad XXXI Sesji Rady Miasta.

Wyniki głosowań w załączeniu.

Proponowany porządek obrad XXXI Sesji Rady Miasta:

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.     

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXX Sesji  Rady Miasta Sejny z dnia 9
lipca 2021 r.

4. Wystąpienie zaproszonych gości.

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji

-  informacja  o  wydanych  decyzjach  i  zarządzeniach  w  okresie
międzysesyjnym.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021
rok.



9. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania,
nabywania i wykupu.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej
umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na czas oznaczony do 9
lat. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej
umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na czas oznaczony do 3
lat.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż
nieruchomości stanowiącej własność Miasta Sejny. 

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż
nieruchomości stanowiącej własność Miasta Sejny. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Sejneńskiemu  na  dofinansowanie  działalności  Warsztatów  Terapii
Zajęciowej.

15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaliczenia  drogi  do  kategorii  dróg
gminnych.

16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie
służebności przesyłu pod urządzenia elektroenergetyczne na działkach o
numerach geodezyjnych 964, 966, 965/10.

17. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia z Gminą Krasnopol w zakresie realizacji zadania publicznego
polegającego na zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu
Gminy Krasnopol, uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz
określenia zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi.

18. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia  z  Gminą  Giby  w  zakresie  realizacji  zadania  publicznego
polegającego na zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu
Gminy  Giby,  uczęszczających  do  Miejskiego  Żłobka  w  Sejnach  oraz
określenia zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi.

19. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia  z  Gminą  Sejny  w  zakresie  realizacji  zadania  publicznego
polegającego na zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu
Gminy  Sejny,  uczęszczających  do  Miejskiego  Żłobka  w  Sejnach  oraz
określenia zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi.



20. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia  z  Gminą  Puńsk  w  zakresie  realizacji  zadania  publicznego
polegającego na zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu
Gminy  Puńsk,  uczęszczających  do  Miejskiego  Żłobka  w  Sejnach  oraz
określenia zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi.

21. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia z Gminą Giby w sprawie powierzenia Gminie Giby zadania w
zakresie  zapewnienia  uczniowi  niepełnosprawnemu,  zamieszkałemu  na
terenie Miasta Sejny, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do
Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Suwałkach.

22. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wspólnej obsługi
jednostek  organizacyjnych  gminy  zaliczanych  do  sektora  finansów
publicznych.

23. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia
Regulaminu  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym  dla  uczniów
zamieszkałych na terenie Miasta Sejny. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa
w Mieście Sejny na rok szkolny 2021/2022.

25.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  upoważnienia  Kierownika  Miejskiego
Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Sejnach  do  prowadzenia  postępowań  i
wydawania  decyzji  administracyjnych  w  sprawach  świadczeń  pomocy
materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym.
26. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia
Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach.

27. Wolne wnioski i oświadczenia.

28. Zakończenie obrad.  

Do pkt 3.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do kolejnego punktu obrad, którym jest przyjęcie protokołu z obrad  XXX
Sesji  Rady  Miasta  Sejny  
z dnia 9 lipca 2021 r.

Głosowanie: 14 głosów za i 1 głos wstrzymujący się.

Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu i większością głosów przyjęli
protokół  z  obrad  XXX  Sesji  Rady  Miasta  Sejny  z  dnia  9  lipca  2021  r.
(głosowanie imienne w załączeniu).



Do pkt 4.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do kolejnego punktu obrad, którym jest wystąpienie zaproszonych gości.

Nie zabrano głosu w w/w punkcie.

Do pkt 5.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do kolejnego punktu obrad, którym jest sprawozdanie z prac Burmistrza
Miasta  od  ostatniej  sesji  -  informacja  o  wydanych  decyzjach  i
zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

Głos  zabrała  Pani  Aneta  Kimszal  -  Sekretarz  Miasta  -  odczytała
sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji oraz informację o
wydanych  decyzjach  i  zarządzeniach  w  okresie  międzysesyjnym  (w
załączeniu do protokołu).

Do pkt 6.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do kolejnego punktu obrad, którym są interpelacje i zapytania Radnych.

Interpelacje złożone zostały przez Radnego Mariana Aurona i Radnego
Piotra Maksimowicza, które stanowią załącznik do protokołu.

Do pkt 7.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –
przystąpiła do kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie  uchwały w
sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata
2021 - 2027 wraz autopoprawką.

Pani  Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny -  przedstawiła i
omówiła projekt uchwały oraz autopoprawkę zgłoszoną podczas komisji. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan
Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji  w sprawie zmian w Wieloletniej
Prognozie  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata  2021  -  2027  wraz
autopoprawką.



Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – odczytała
treści uchwały po czym przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  większością  głosów  podjęła
uchwałę  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta
Sejny na lata 2021 - 2027 wraz autopoprawką. (głosowanie imienne oraz
uchwała w załączeniu)

Do pkt 8.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmian
w budżecie miasta Sejny na 2021 rok wraz z autopoprawką.

Pani  Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny -  przedstawiła i
omówiła projekt uchwały oraz autopoprawkę zgłoszoną podczas komisji. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan
Marek  Zubrzyński odczytał  opinię  Komisji  w sprawie  zmian w budżecie
miasta Sejny na 2021 rok wraz z autopoprawką.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – odczytała
treści uchwały po czym przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w
sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 rok wraz z autopoprawką.
(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu)

Do pkt 9.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie emisji
obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

Pani  Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny -  przedstawiła i
omówiła projekt uchwały.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan
Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji  w sprawie emisji obligacji oraz
zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.



Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  większością  głosów  podjęła
uchwałę w sprawie  emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i
wykupu. (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu)

Do pkt 10.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z
dotychczasowym dzierżawcą, na czas oznaczony do 9 lat. Treść uchwały
był szczegółowo omówiony i przedstawiony na komisji.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan
Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji  w sprawie emisji obligacji oraz
zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  większością  głosów  podjęła
uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy
dzierżawy z  dotychczasowym dzierżawcą,  na  czas  oznaczony  do  9  lat.
(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu)

Do pkt 11.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z
dotychczasowym dzierżawcą, na czas oznaczony do 3 lat.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan
Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji  w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z  dotychczasowym dzierżawcą,  na
czas oznaczony do 3 lat.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  większością  głosów  podjęła
uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy
dzierżawy z  dotychczasowym dzierżawcą,  na  czas  oznaczony  do  3  lat.
(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu)



Do pkt 12.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Miasta
Sejny. 

Radca  Prawny  –  Pani  Urszula  Ćwiklicz:  poinformowała,  że  zapis  w
uchwale, że dana nieruchomość znajduje się w strefie ekonomicznej, na
tym etapie, nie jest konieczny.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan
Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji  w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Miasta Sejny. 

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  większością  głosów  podjęła
uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
stanowiącej własność Miasta Sejny. (głosowanie imienne oraz uchwała w
załączeniu)

 
Do pkt 13.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Miasta
Sejny. 

Radny Marian Auron: w sprawie lokalizacji działek.

Radca Prawny – Pani Urszula Ćwiklicz: przepisy tego nie normują jak ma
być określona nieruchomość.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan
Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji  w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Miasta Sejny. 



Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  większością  głosów  podjęła
uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
stanowiącej własność Miasta Sejny. (głosowanie imienne oraz uchwała w
załączeniu)

Do pkt 14.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sejneńskiemu na dofinansowanie
działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan
Marek Zubrzyński odczytał  opinię  Komisji  w sprawie udzielenia pomocy
finansowej  Powiatowi  Sejneńskiemu  na  dofinansowanie  działalności
Warsztatów Terapii Zajęciowej.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Sejneńskiemu  na
dofinansowanie  działalności  Warsztatów  Terapii  Zajęciowej.  (głosowanie
imienne oraz uchwała w załączeniu)

Do pkt 15.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie
zaliczenia  drogi  do  kategorii  dróg  gminnych.  Projekt  uchwały  został
szczegółowo  omówiony  przez  Panią  Sekretarz  Miasta  na  posiedzeniu
komisji. 

Radny Stanisław Bulwin: poprosił o przedstawienie uchwały.

Pani  Aneta Kimszal – Skarbnik Miasta: przedstawiła projekt uchwały w
sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  większością  głosów  podjęła
uchwałę  w  sprawie  zaliczenia  drogi  do  kategorii  dróg  gminnych.
(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu)



Do pkt 16.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności  przesyłu  pod  urządzenia
elektroenergetyczne  na  działkach  o  numerach  geodezyjnych  964,  966,
965/10.  Projekt  uchwały  został  szczegółowo  omówiony  na  posiedzeniu
komisji. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan
Marek Zubrzyński odczytał opinię Komisji  w sprawie  wyrażenia zgody na
ustanowienie służebności przesyłu pod urządzenia elektroenergetyczne na
działkach o numerach geodezyjnych 964, 966, 965/10.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności  przesyłu  pod
urządzenia elektroenergetyczne na działkach o numerach geodezyjnych
964, 966, 965/10. (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu)

Salę narad opuszcza Radna Jolanta Piktel – Dabulis o godz.: 12:44

Do pkt 17.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Krasnopol w zakresie
realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na  zapewnieniu  opieki  nad
dziećmi w wieku do lat 3 z terenu Gminy Krasnopol, uczęszczających do
Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania  opieki
nad tymi dziećmi. Będą cztery uchwały o bardzo podobnej treści.  Projekt
uchwały  został  szczegółowo  omówiony  przez  Pana  Inspektora  na
posiedzeniu komisji. 

Radny Marek Zubrzyński: poprosił o przedstawienie projektu uchwały.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska:
przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia z Gminą Krasnopol w zakresie realizacji zadania publicznego
polegającego na zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu
Gminy Krasnopol, uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz
określenia zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi.



Salę narad opuszcza i za chwilę wraca Radny Marek Zubrzyński.

Radny  Marek  Zubrzyński:  w  sprawie  ochrony  danych  osobowych
zawartych w porozumieniu.

Radna  Jolanta Beata Bagińska: w sprawie ochrony danych osobowych
zawartych w porozumieniu.

Radca  Prawny  –  Urszula  Ćwiklicz:  poinformowała,  że  ten  zapis  nie
narusza ochrony danych osobowych.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury Pan  Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji  w
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Krasnopol w
zakresie  realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na  zapewnieniu
opieki  nad  dziećmi  w  wieku  do  lat  3  z  terenu  Gminy  Krasnopol,
uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia  zasad
finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,
Handlu  i  Ochrony  Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię
Komisji  w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  porozumienia z Gminą
Krasnopol  w  zakresie  realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na
zapewnieniu  opieki  nad  dziećmi  w  wieku  do  lat  3  z  terenu  Gminy
Krasnopol,  uczęszczających  do  Miejskiego  Żłobka  w  Sejnach  oraz
określenia zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Krasnopol w
zakresie  realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na  zapewnieniu
opieki  nad  dziećmi  w  wieku  do  lat  3  z  terenu  Gminy  Krasnopol,
uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia  zasad
finansowania opieki nad tymi dziećmi.  (głosowanie imienne oraz uchwała
w załączeniu)

Do pkt 18.



Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Giby  w  zakresie
realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na  zapewnieniu  opieki  nad
dziećmi  w  wieku  do  lat  3  z  terenu  Gminy  Giby,  uczęszczających  do
Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania  opieki
nad tymi dziećmi.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury Pan  Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji  w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Giby  w
zakresie  realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na  zapewnieniu
opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu Gminy Giby, uczęszczających
do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania opieki
nad tymi dziećmi.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,
Handlu  i  Ochrony  Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię
Komisji  w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  porozumienia z Gminą
Giby  w  zakresie  realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na
zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu Gminy Giby,
uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia  zasad
finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Giby  w
zakresie  realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na  zapewnieniu
opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu Gminy Giby, uczęszczających
do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania opieki
nad tymi dziećmi. (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu)

Do pkt 19.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Sejny  w  zakresie
realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na  zapewnieniu  opieki  nad
dziećmi  w  wieku  do  lat  3  z  terenu  Gminy  Sejny,  uczęszczających  do



Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania  opieki
nad tymi dziećmi.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury Pan  Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji  w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Sejny  w
zakresie  realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na  zapewnieniu
opieki  nad  dziećmi  w  wieku  do  lat  3  z  terenu  Gminy  Sejny,
uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia  zasad
finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,
Handlu  i  Ochrony  Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię
Komisji  w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  porozumienia z Gminą
Sejny  w  zakresie  realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na
zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu Gminy Sejny,
uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia  zasad
finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Sejny  w
zakresie  realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na  zapewnieniu
opieki  nad  dziećmi  w  wieku  do  lat  3  z  terenu  Gminy  Sejny,
uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia  zasad
finansowania opieki nad tymi dziećmi.  (głosowanie imienne oraz uchwała
w załączeniu)

Do pkt 20.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Puńsk  w  zakresie
realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na  zapewnieniu  opieki  nad
dziećmi  w  wieku  do  lat  3  z  terenu  Gminy  Puńsk,  uczęszczających  do
Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania  opieki
nad tymi dziećmi.



Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury Pan  Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji  w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Puńsk  w
zakresie  realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na  zapewnieniu
opieki  nad  dziećmi  w  wieku  do  lat  3  z  terenu  Gminy  Puńsk,
uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia  zasad
finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Na salę obrad wraca Radna Jolanta Piktel – Dabulis.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,
Handlu  i  Ochrony  Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię
Komisji  w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  porozumienia z Gminą
Puńsk  w  zakresie  realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na
zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu Gminy Puńsk,
uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia  zasad
finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Puńsk  w
zakresie  realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na  zapewnieniu
opieki  nad  dziećmi  w  wieku  do  lat  3  z  terenu  Gminy  Puńsk,
uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia  zasad
finansowania opieki nad tymi dziećmi.  (głosowanie imienne oraz uchwała
w załączeniu)

Do pkt 21.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Giby  w  sprawie
powierzenia  Gminie  Giby  zadania  w  zakresie  zapewnienia  uczniowi
niepełnosprawnemu, zamieszkałemu na terenie Miasta Sejny, bezpłatnego
transportu  i  opieki  w  czasie  przewozu  do  Specjalnego  Ośrodka
Szkolno-Wychowawczego w Suwałkach. 

Na salę obrad wchodzi Starostwa Powiatu Sejneńskiego – Pan Maciej
Plesiewicz.

Radny Marian Auron: sprawie dowożenia dzieci do Specjalnego Ośrodka
Szkolno-Wychowawczego w Suwałkach – chodzi o jedno dziecko?



Radca Prawny – Pani  Urszula Ćwiklicz: gmina ma obowiązek  bezpłatnego
transportu  i  opieki  w  czasie  przewozu  do  ośrodka
rewalidacyjno-wychowawczego  dziecka  niepełnosprawnego.  Zazwyczaj
rodzice samodzielnie dokonują przewozu. W chwili gdy rodzice nie mogą
dowozić  dziecka  do  ośrodka  zostaje  zawarte  porozumienie  między
rodzicami a gminą.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury Pan  Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji  w
sprawie

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury Pan  Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji  w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Giby  w
sprawie  powierzenia  Gminie  Giby  zadania  w  zakresie  zapewnienia
uczniowi  niepełnosprawnemu,  zamieszkałemu  na  terenie  Miasta  Sejny,
bezpłatnego  transportu  i  opieki  w  czasie  przewozu  do  Specjalnego
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Suwałkach. 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,
Handlu  i  Ochrony  Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię
Komisji  w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  porozumienia z Gminą
Giby w sprawie powierzenia Gminie Giby zadania w zakresie zapewnienia
uczniowi  niepełnosprawnemu,  zamieszkałemu  na  terenie  Miasta  Sejny,
bezpłatnego  transportu  i  opieki  w  czasie  przewozu  do  Specjalnego
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Suwałkach. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Giby  w
sprawie  powierzenia  Gminie  Giby  zadania  w  zakresie  zapewnienia
uczniowi  niepełnosprawnemu,  zamieszkałemu  na  terenie  Miasta  Sejny,
bezpłatnego  transportu  i  opieki  w  czasie  przewozu  do  Specjalnego
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Suwałkach. (głosowanie imienne oraz
uchwała w załączeniu)

Do pkt 22.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym jest  podjęcie  uchwały  zmieniającej
uchwałę  w  sprawie  wspólnej  obsługi  jednostek  organizacyjnych  gminy



zaliczanych do sektora finansów publicznych. Projekt uchwały był szeroko
omawiany na komisji.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji
zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wspólnej  obsługi  jednostek
organizacyjnych gminy zaliczanych do sektora finansów publicznych.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,
Handlu  i  Ochrony  Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię
Komisji  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wspólnej  obsługi  jednostek
organizacyjnych gminy zaliczanych do sektora finansów publicznych.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę
zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wspólnej  obsługi  jednostek
organizacyjnych  gminy  zaliczanych  do  sektora  finansów  publicznych.
(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu)

Do pkt 23.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym jest  podjęcie  uchwały  zmieniającej
uchwałę  w  sprawie  ustalenia  Regulaminu  pomocy  materialnej  o
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Sejny.
Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji.

Radny Marek Zubrzyński: dlaczego został usunięty zapis z tabeli?

Pani  Ilona Anna Okoń – Kierownik MOPS: poinformowała, że zapis był
błędnie w zamieszczony w poprzedniej uchwale.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu pomocy materialnej



o  charakterze  socjalnym  dla  uczniów  zamieszkałych  na  terenie  Miasta
Sejny.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,
Handlu  i  Ochrony  Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię
Komisji  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  Regulaminu  pomocy
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie
Miasta Sejny.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu pomocy materialnej
o  charakterze  socjalnym  dla  uczniów  zamieszkałych  na  terenie  Miasta
Sejny. (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu)

Do pkt 24.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie
określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Sejny na rok szkolny
2021/2022. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu
komisji.

Pan Marek Sznejder – Inspektor ds. oświaty i spraw społecznych: omówił
projekt uchwały.

Salę narad opuszcza Rada Anna Krutul, godz.: 13:04 

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  Pan
Marek Zubrzyński odczytał  opinię Komisji  w sprawie określenia średniej
ceny jednostki paliwa w Mieście Sejny na rok szkolny 2021 / 2022. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w
sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Sejny na rok
szkolny 2021 / 2022. (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu)

Do pkt 25.



Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie
upoważnienia  Kierownika  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w
Sejnach  do  prowadzenia  postępowań  i  wydawania  decyzji
administracyjnych w sprawach świadczeń pomocy materialnej dla uczniów
o charakterze socjalnym. Poinformowała, że do końca tego roku wnioski na
stypendia będą przyjmowane w Urzędzie Miasta, natomiast rozpatrywane i
wydawanie decyzji, będzie prowadził MOPS.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury Pan  Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji  w
sprawie upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej
w  Sejnach  do  prowadzenia  postępowań  i  wydawania  decyzji
administracyjnych w sprawach świadczeń pomocy materialnej dla uczniów
o charakterze socjalnym.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,
Handlu  i  Ochrony  Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię
Komisji  w sprawie upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy
Społecznej  w Sejnach do prowadzenia postępowań i  wydawania decyzji
administracyjnych w sprawach świadczeń pomocy materialnej dla uczniów
o charakterze socjalnym.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w
sprawie upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej
w  Sejnach  do  prowadzenia  postępowań  i  wydawania  decyzji
administracyjnych w sprawach świadczeń pomocy materialnej dla uczniów
o charakterze socjalnym. (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu)

Do pkt 26.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym jest  podjęcie  uchwały  zmieniającej
uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej  w  Sejnach.  Projekt  uchwały  był  szeroko  omówiony  i
przedstawiony przez Kierownika MOPS na posiedzeniu Komisji Wspólnych.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji



zmieniającej  uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Sejnach.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,
Handlu  i  Ochrony  Środowiska  Pan  Piotr  Maksimowicz odczytał  opinię
Komisji  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę
zmieniającej  uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka
Pomocy  Społecznej  w  Sejnach.  (głosowanie  imienne  oraz  uchwała  w
załączeniu)

Na salę obrad powraca Radna Anna Krutul.

Do pkt 27.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła
do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  są  wolne  wnioski  i  oświadczenia.
Poinformowała, że w czasie obrad doszedł Pan Burmistrz i Pan Starosta. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska: w sprawie
ul.  Nowej  i  ul.  Powstańców  Sejneńskich.  Mieszkańcy  są  zaniepokojeni
przejęciem gruntów pod budowę nowej drogi. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny: Przebieg tej drogi
wyznaczono, w przypadku jednego istniejącego budynku, praktycznie pod oknami bardzo
blisko.  Co  bardzo  zaniepokoiło  mieszkańców.  Ze  względu  na  dobro  mieszkańców
zrezygnowaliśmy z tej inwestycji.

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska: poprosiła
ażeby  jak  najszybciej  poinformować  mieszkańców  o  swojej  decyzji.
Poprosiła o przedstawienie sytuacji dot. ul. Młynarskiej.

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny: poinformował o
złożonych wnioskach do „polskiego ładu”. Młynarskiej nie będziemy pruli. Zostały
złożone wnioski  do dróg samorządowych. Następnie podejmiemy dalsze kroki.

Salę obrad opuszcza Radna Anna Krutul, godz.: 13:24

Radny  Stanisław Bulwin:  Czy są już  poczynione kroki  podłączenia
kontenerów? Czy wiadomo, które osoby tam zamieszkają?



Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny:
poinformował,  że  w  danej  chwili  nie  wie  kto  tam  zamieszka.  Referat
Gospodarczy pracuje nad tym, nie oczekujmy cudów. Potrzebujemy trochę
czasu.

Przewodnicząca Rady Miasta  –  Pani  Jolanta Beata Bagińska:  gdzie
zostaną posadowione kontenery? Poprosiła żeby nie mówić o radnych, że
przychodzą i tylko oceniają. Oprócz tego, że przychodzimy na sesję, na komisję to
jeszcze my też pracujemy. Są wśród nas takie osoby, które dzięki temu, że odpowiednią ilość
lat przepracowały mają emeryturę.

Radny  Marian Auron:  Panie Burmistrz mnie Pan obraził. Ja jestem radnym nie
przychodzę tutaj po to żeby tylko podnosić rękę. Radny też pracuje. Ma jakieś swoje zdanie,
ma jakieś swoje poglądy

Pan  Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny: w sprawie
relacji  z  radnym Marianem Auronem:  Prawda  jest  taka,  że  jak  ludzie  chcą  coś
zrozumieć to się pytają, rozmawiają ze sobą. Nasze relacje ograniczają się tylko i wyłącznie
do pana interpretacji Powiem Panu tak po ludzku Ja nie wierzę w Pana dobre intencje.

Radny  Piotr  Maksimowicz:  w związku z tym, że pan Burmistrz nie
odpowiada na interpelacje Radnym. Interpelacje są zadawane Panu kilka
razy. W związku z tym skieruję pismo do Nadzoru Prawnego i Finansowego
i wyjaśnię to.

Salę narad opuszcza Radna Jolanta Piktel i Radny Janusz Zabłocki.

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny: Oczywiście,
że  Panu  odpowiadam.  Poziom merytoryczny  interpelacji  jest  urągający.
Państwo dostajecie odpowiedzi ale nadal uporczywie twierdzicie coś.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska:  Pan
udziela odpowiedzi ale nie zawsze ta odpowiedź jest taka jak powinna być.
Oczekujemy  merytorycznej  odpowiedzi  bez  oceniania  się  czy  jesteśmy
tacy czy inni. Mamy się odnieść do pracy, którą mamy na rzecz miasta
wykonywać.

Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Powiatu Sejneńskiego: podziękował
za podjęcie uchwały w sprawie wsparcia finansowego. Zaprosił na Dożynki
Powiatowe.

Radny  Stanisław  Bulwin:  zwrócił  się  z  pytaniem  do  Starosty  w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  usadowienie  kontenerów:  Czy  wpłynęła
prośba z Urzędu Miasta o posadowienie kontenerów?



Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Powiatu Sejneńskiego: dyskutowaliśmy
na temat możliwości posadowienie tego typu obiektów na którejkolwiek z działek będących
w  zasobach  miasta  No  i  na  dzień  dzisiejszy  plan  zagospodarowania  przestrzennego  nie
przewiduję takiego miejsca. Oczywiście to jest zdanie naszego, nasze jako powiatu, ale też
wydziału Nadzoru Budowlanego.

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny:
poinformował, że sprawdzi kto ma rację.

Do pkt 28.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani
Jolanta  Beata  Bagińska zamknęła  obrady  XXXI  Sesji  Rady  Miasta
wypowiadając następujące słowa: 

„Zamykam obrady XXXI Sesji Rady Miasta Sejny”.

Integralną  część  niniejszego  protokołu  stanowi  nagranie  audio  i
wideo, znajdujące się na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=6Wj5hVcVnFc
https://www.youtube.com/watch?v=3TAbGNnWuPQ

 
Przewodnicząca Rady Miasta 

 / - /  Jolanta Beata Bagińska

Protokołowała:
Danuta Wilkialis

https://www.youtube.com/watch?v=6Wj5hVcVnFc
https://www.youtube.com/watch?v=3TAbGNnWuPQ
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